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书本是青春的拐杖，考场是驰骋的战场，笔是战斗的武器，头脑是胜利的宝典，愿你好好学习，天向上，描绘美好前途，诠释青春容貌，激发雄心博博，奋发图强，从而祝你荣获人生辉煌！以下是为您整理的《中考倒计时100天加油祝福语》，供大家赏阅。>【篇一】 ...
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>【篇一】
成功不是凭梦想和希望，而是凭努力和实践。
Success depends not on dreams and hopes, but on hard work and practice.
奋力拼搏，誓考重点；争分夺秒，再创辉煌。
Struggle hard, swear the key points; fight against time, and create brilliance.
拼一个秋冬春夏！赢一生无怨无悔！
Put together an autumn, winter, spring and summer! Win a lifetime without regret!
笑看人生峰高处，唯有磨难多正果。
Laughing at the peak of life, only the hardships bear fruit.
力量必须从自己身上寻找，你终究会发现：你是真正的强者！
Strength must be sought from yourself, and you will eventually find that you are the real strong man!
之所以成为强者，不是因为战胜对手，而是因为战胜了自己。
The reason why we become strong is not because we defeat our opponents, but because we defeat ourselves.
没有做不成的事情，只有做不成事情的人。
There is no impossible thing to do, only the person who can\'t do it.
最难的题，对你而言，并不一定在于最后一道。
The hardest question for you is not necessarily the last one.
学习时的痛苦是暂时的，未学到的痛苦是终生的。
The pain of learning is temporary, and the pain of not learning is lifelong.
阳光和欢笑快乐地跳吧，世界属于我们！高考加油！
The sunshine and laughter jump happily, the world belongs to us! Come on!
>【篇二】
人易我易，我不大意；人难我难，我不畏难。
It\'s easy for me, I don\'t care; it\'s difficult for me, I don\'t fear it.
自信来源于对自我的正确认识，自卑来源于比较的结果。
Self-confidence comes from a correct understanding of self, and inferiority comes from the results of comparison.
遵守考场纪律，维护知识尊严。
Obey the discipline of examination room and safeguard the dignity of knowledge.
生活若剥去理想梦想幻想，那生命便只是一堆空架子。
If life strips away ideals, dreams and fantasies, then life is just a bunch of empty shelves.
浪花永不凋萎的秘诀：永远追求不安闲的生活。
The secret of never fading waves: always pursuing an uneasy life.
高考的孩子们，这个夏天注定不平凡。祝我们考出好成绩。
This summer is bound to be extraordinary for the children of college entrance examination. I wish us good grades in the exam.
静静心，易发挥；动动脑，考得好。
Quiet and quiet, easy to play; use your brain, do well in the exam.
满分是给人考的，第一是给我拿的。
Full marks are given to people. The first one is given to me.
快马加鞭君为先，自古英雄出少年。
Quick horse plus whip king is the first, since ancient times heroes out of youth.
每天告诉自己一次：我真的很不错。
Tell yourself once a day: I\'m really good.
努力就是光，成功就是影。没有光哪儿来影？
Effort is light, success is shadow. Where is the shadow without light?
博学之，审问之，慎思之，明辨之，笃行之。
Learned, interrogated, carefully thought, clearly distinguished, and committed.
一颗红心点燃智慧火花，多种准备迎接祖国挑选。
A red heart kindles the spark of wisdom, and many kinds of preparations are made for the selection of the motherland.
很多时候不是不可能，而是我还没有尽力。
Many times it\'s not impossible, but I haven\'t tried my best.
模拟失利并非坏事，让你发现问题。
Simulating failure is not a bad thing, let you find problems.
>【篇三】
雄鹰可以飞得晚，但一定要飞得高。
Eagles can fly late, but they must fly high.
挥洒斗志抒无悔青春；挑战极限圆人生梦想。
To express unrepentant youth with fighting spirit; to challenge the limit of fulfilling one\'s life dream.
凡事要三思，但比三思更重要的是三思而行。
Think twice about everything, but more importantly than think twice, think twice and act accordingly.
勤奋是学习的枝叶，当然很苦，智慧是学习的花朵，当然香郁。
Diligence is the branch and leaf of learning. Of course, it is bitter. Wisdom is the flower of learning. Of course, it is fragrant.
所有的胜利，与征服自己的胜利比起来，都是微不足道。
All victories are insignificant compared with those of conquering oneself.
自信是你成功的基石，沉着是你飞翔的翅膀。
Confidence is the cornerstone of your success, composure is the wing of your flight.
为六月最后高考拼搏，稳做王者看谁与争锋？
Fighting for the final college entrance examination in June, who will be the king of stability?
加油啊！我始终为你加油！为你祈祷！祝你考上理想学府！
Come on! I always cheer for you! Pray for you! I wish you an ideal university!
艰难的时候总会过去，只要你能坚持下来。
Hard times always pass, as long as you can persevere.
每个人脚下都有一方土，但并非每个人都有一条路。
Everyone has a piece of earth under his feet, but not everyone has a way.
>【篇四】
模拟的成绩一定不要成为包袱，成为阴影。
The results of simulation must not be a burden, but a shadow.
有能力的人影响别人，没能力的人，受人影响。
People with ability influence others, people without ability influence others.
风雨夏秋冬，十年磨一剑。用我们自己的智慧成就梦想。
Wind and rain, summer, autumn and winter, ten years of sharpening a sword. Use our own wisdom to achieve our dreams.
如果要飞得高，就该把地平线忘掉。
If you want to fly high, you should forget the horizon.
如果为了安全而不和大海在一起，船就失去了存在的意义。
If the ship is not with the sea for safety, it loses its meaning of existence.
课堂睡觉是噩梦的开始，课堂走神是噩梦的延续。
Classroom sleeping is the beginning of nightmares, classroom distraction is the continuation of nightmares.
别人笑我太疯癫，我先他人看不穿。
Others laugh at me for being insane. I can\'t see through it before others.
我决心用我一生的热情创造生命的奇迹。
I am determined to use the passion of my life to create miracles of life.
路灯经过一夜的努力，才无愧地领受第一缕晨光的抚慰。
Street lamp after a night of efforts, it is worthy to receive the first ray of morning comfort.
这个世界让我们害怕的事就是，我们害怕了！
The only thing that frightens us in this world is that we are frightened!
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